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w dniu 19 listopada 2019 r. 

 
 

PORZĄDEK OBRAD 

 
  
1. Przyjęcie porządku obrad.  

2. Informacje zespołu dziekańskiego (ref. prof. dr hab. Maciej Jędrusik).  

3. Informacja o przygotowaniach do oceny parametrycznej dyscyplin za okres 2017-2020 

(ref. dr Sylwia Dudek-Mańkowska).  

4. Informacja o realizacji projektu UMO „Mazowsze przez pryzmat lokalnych ojczyzn” (ref. dr 

Bożena Kicińska).  

5. Dyskusja nad projektem uchwały dot. zmian klimatu oraz powołanie grupy roboczej do 

przygotowania stanowiska Rady Wydziału (wprowadzenie prof. dr hab. Maciej Jędrusik).  

6. Uchwała w sprawie przyjęcia nowego programu kształcenia przygotowującego do 

wykonywania zawodu nauczyciela (ref. dr Maria Korotaj-Kokoszczyńska).  

7. Informacja o działalności Mazowieckiego Ośrodka Geograficznego w Murzynowie (ref. 

mgr Jerzy Lechnio).  

8. Informacja w sprawie wniosku w ramach FID „Koncepcja ecosystem services w kontekście 

aplikacyjnym w geografii i gospodarce przestrzennej ” (ref. dr Ewa Malinowska i mgr 

Jerzy Lechnio).  

9. Sprawy stopni naukowych  

9.1 Informacja o postępowaniach habilitacyjnych przekazanych przez Centralną Komisję do 

spraw Stopni i Tytułów do procedowania na WGSR (ref. prof. dr hab. Maciej Jędrusik).  

10. Sprawy osobowe ( ref. prof. dr hab. Marcin Solarz)  

10.1 Uchwała w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej przedłużenia zatrudnienia dr Doroty 

Giriat na WGSR w Katedrze Geografii Fizycznej na stanowisku adiunkta (w grupie 

pracowników dydaktycznych) na 1/2 etatu od 1.03.2020 r. na czas nieokreślony.  

11. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Rady Wydziału w dniu 22 października 2019 r.  

12. Sprawy bieżące.  

 

Posiedzeniu Rady Wydziału przewodniczył Dziekan – prof. dr hab. M. Jędrusik.  

 

Ad 1. 

 

Prof. dr hab. M. Jędrusik zaproponował następujące zmiany w porządku obrad: 

- p. 6.1 Uchwała w sprawie trybu zgłaszania kandydatów do Rady Dydaktycznej (ref. dr M. 

Korotaj-Kokoszczyńska), 

- p. 10.2 Opinia w sprawie powołania komisji do spraw zatrudnienia na stanowisko adiunkta 

w drodze postępowania awansowego oraz powołania jej przewodniczącego w sprawie 

zatrudnienia dr A. Sosnowskiej (ref. prof. dr hab. M. Solarz). 

Rada Wydziału przyjęła jednomyślnie do akceptującej wiadomości porządek obrad 

z zaproponowanymi zmianami. 



Prof. dr hab. M. Jędrusik pogratulował prof. dr hab. M. Solarzowi nadania tytułu 

profesora nauk ścisłych i przyrodniczych. Do powinszowań przyłączyli się obecni na 

posiedzeniu członkowie Rady Wydziału. 

W ramach prezentacji nowości wydawniczych prof. dr hab. M. Jędrusik przedstawił 

następujące publikacje: monografię autorstwa prof. dr. hab. M. Solarza „The Global North-

South Atlas. Mapping Global Changing” (Routledge 2020), rozdział autorstwa prof. dr. hab. 

M. Jędrusika “L’Indianocéanie loinataine – l’Indianocéanie attirante. Les épisodes coloniaux 

polonais à Madagascar” w publikacji J.M. Jauze (red.) “Définis – moi “l’Indianocéanie” 

(Université de la Réunion, 2019), „Miscellanea Geographica – Regional Studies on 

Development” – vol. 23, No. 4/2019 (Wyd. WGSR UW, Warszawa 2019).  

Dziekan poinformował, że do Rady Redakcyjnej czasopisma dołączyło w sekcji 

ekonomicznej dwóch nowych redaktorów: Roberto Patuelli z Włoch i Tomasz Orpiszewski ze 

Szwajcarii.  

Prof. dr hab. M. Jędrusik wręczył prof. dr. hab. M. Solarzowi dyplom nagrody 

jubileuszowej. 

 Dziekan podał do wiadomości, że od semestru letniego do Katedry Geografii 

Fizycznej przeniesie się z Wydziału Biologii dr Maria Zachwatowicz, a dr K. Lindner-

Cendrowska zmieni miejsce zatrudnienia z WGSR UW na IGiPZ PAN.  

 

Ad 2. 

 

Prof. dr hab. M. Jędrusik powitał przedstawicieli studentów WGSR UW wybranych 

w dniu 06.11.2019 r. do Rady Wydziału i Rady Samorządu Studentów. Poprosił 

Przewodniczącą Zarządu – Ige Ajdacką o przedstawienie wybranych osób. I. Ajdacka 

poinformowała, że członkami Rady Samorządu Studentów WGSR UW zostali Magda Anusz, 

Jan Kondracki, Robert Piątek, Weronika Zys. Przedstawicielami studentów do Rady 

Wydziału zostali: Iga Ajdacka, Magda Anusz, Aleksandra Bruzgo, Filip Górski, Aleksandra 

Kęcka, Jan Kondracki, Robert Piątek, Anita Śmiałkowska i Weronika Zys. 

Dziekan przekazał informację, że na 02.12.2019 r. o godz. 11.00 zapowiedziane 

zostało zebranie rady dyscypliny geografia społeczno-ekonomiczna i gospodarka 

przestrzenna. Termin ten zostanie potwierdzony oficjalnym pismem Rektora skierowanym do 

członków rady dyscypliny. 

 Prof. dr hab. M. Jędrusik powiadomił, że wraz z dr S. Dudek-Mańkowską i prof. dr. 

hab. A. Lisowskim uczestniczył w Konferencji Kierowników Jednostek Geograficznych w 

Ustce. Dziekan poinformował, że w konferencji wzięli udział przedstawiciele 16 jednostek 

geograficznych. Wprowadzone w wyniku ustawy Prawo o szkolnictwie wyższym i nauce 

rozwiązania naukowe, prawne i organizacyjne w tych jednostkach są różnorodne. Z 

wystąpień w trakcie konferencji wynika, że w parametryzacji dyscypliny geografia społeczno-

polityczna i gospodarka przestrzenna będą oceniane również jednostki niegeograficzne 

prowadzące działalność naukowo-badawczą w zakresie gospodarki przestrzennej. 

 Dziekan przypomniał, że w parametryzacji dla dyscyplin w dziedzinie nauk 

społecznych 70% punktacji stanowi poziom naukowy prowadzonej działalności. 

Poinformował, że do zespołu zajmującego się oceną parametryczną na WGSR dołączyła 

jako koordynator dr P. Pokojska.  

Prof. dr hab. M. Jędrusik zaprosił członków społeczności Wydziału na aukcję 

charytatywną i wspólne spotkanie wigilijne, które odbędą się 17.12.2019 r. o godz.13.30. Od 

godz. 13.00 w tym dniu zostaną ogłoszone godziny dziekańskie. 



Przewodnicząca Rady Samorządu Studentów WGSR przekazała informację, że 

wpływy z aukcji zostaną przekazane na operację ucznia LO Huberta Lewińskiego. Zwróciła 

się z prośbą o przekazywanie fantów na aukcję. 

Dr S. Dudek-Mańkowska przekazała informację o rozwiązaniach organizacyjnych w 

jednostkach geograficznych, których przedstawiciele obecni byli na Konferencji Kierowników 

Jednostek Geograficznych. Zwróciła uwagę, że w niektórych jednostkach funkcjonują 

instytuty odpowiedzialne za sprawy naukowe oraz - równolegle - wydziały o kompetencjach 

dydaktycznych. W wielu jednostkach funkcjonuje Rada Dziekańska zamiast Rady Wydziału. 

Dziekan dodał, że prawdopodobnie 12 jednostek będzie poddane ewaluacji w 

dyscyplinie geografia społeczno-ekonomiczna i gospodarka przestrzenna, 13 – w dyscyplinie 

nauki o Ziemi i środowisku. Możliwe jest, że instytuty naukowe (w tym IGiPZ PAN) będą 

poddane oddzielnej procedurze ewaluacyjnej. 

Dr S. Dudek-Mańkowska zwróciła uwagę, że o wyniku ewaluacji nie będzie 

decydowała wyłącznie liczba pracowników ewaluowanej jednostki naukowej prowadzących 

działalność naukową w danej dyscyplinie („liczba N”), ale przede wszystkim jakość ich 

działalności naukowej. 

Dr M. Korotaj-Kokoszczyńska poinformowała, że układany jest plan na semestr letni. 

Po dokonaniu wyboru specjalności przez studentów II r. studiów licencjackich na kierunku 

geografia okazało się, że prawdopodobnie zostanie zwiększona liczba grup zajęć 

prowadzonych w pracowniach komputerowych.  

Odbyło się spotkanie, na którym zostało zaprezentowanych 11 grup 

proseminaryjnych dla studentów kierunku gospodarka przestrzenna. Do 22.11.2019 r. trwają 

zapisy do wybranej grupy, a 25 listopada zostanie podjęta decyzja, które proseminaria będą 

się odbywały. Prodziekan podziękowała osobom, które złożyły ofertę proseminariów.  

Dr M. Korotaj-Kokoszczyńska poinformowała, że po ułożeniu planu, zostaną 

przekazane do osób prowadzących zajęcia deklaracje zajęć realizowanych w bieżącym roku 

akademickim w celu ich weryfikacji. Deklaracje zostaną przesłane w wersji elektronicznej. 

Prodziekan przekazała do wiadomości, że jako kierownik jednostki dydaktycznej nie 

ma kompetencji, aby zapewnić pracownikom wymaganą na ich stanowiskach liczbę godzin 

dydaktycznych.  

Zwróciła uwagę, że jeśli pracownicy uważają, że pewne przedmioty nie są potrzebne, 

zostaną one zawieszone, a po powstaniu rady dydaktycznej – decyzją rady usunięte z 

programu studiów.  

Dr M. Korotaj-Kokoszczyńska podziękowała pracownikom, którzy zaproponowali 

ciekawe rozwiązania dydaktyczne, atrakcyjne dla studentów. Są to np. mini projekty 

badawcze dla studentów, warsztaty, zajęcia z dydaktykami z zagranicy. 

Prodziekan przypomniała, że w dniach 16-19.12.2019 r. będą odbywały się egzaminy 

dyplomowe. Jest to termin dla osób, które miały przedłużony termin złożenia pracy i 

egzaminu.  

Dr M. Korotaj-Kokoszczyńska zakomunikowała, że rozpoczynają się prace nad 

nowym kierunkiem studiów -  studia miejskie. Prace będą prowadzone na płaszczyźnie 

prawnej - zostanie podpisane szczegółowe porozumienie między jednostkami kierującymi 

kierunkiem. Drugim etapem prac będą rozmowy merytoryczne na temat obsady zajęć, 

sposobu zorganizowania dydaktyki. Rozmowy te na Wydziale rozpoczną się w listopadzie. 

Prof. dr hab. M. Jędrusik przypomniał, że rozpoczęły się wybory do Komitetu Nauk 

Geograficznych PAN. Każdy z pracowników naukowych ze stopniem co najmniej doktora 

habilitowanego może zarejestrować się jako kandydat do jednego komitetu PAN. Oficjalne 

pismo w tej sprawie zostanie rozesłane w  najbliższych dniach. 



Mgr K. Rucińska poinformowała, że zostało przekazane do wszystkich pracowników 

pismo dotyczące zasad ochrony danych osobowych na UW.  

 

Ad 3. 

 

 Dr S. Dudek-Mańkowska zaprezentowała informacje o przygotowaniach do oceny 

parametrycznej dyscyplin za okres 2017-2020. Na wstępie powiadomiła, że za 

przygotowanie materiałów do ewaluacji będzie odpowiedzialny wydział.  

Prodziekan przypomniała, że nadal obowiązuje sprawozdawanie swoich osiągnięć 

naukowych w systemach POL-on i PBN. Zwróciła się z prośbą o przekazywanie mgr E. 

Plucie informacji o publikacjach. Sprawozdawczość pracowników Wydziału będzie 

koordynowana przez dr P. Pokojską.  

 Dr S. Dudek-Mańkowska poinformowała, że obecnie trwają prace dotyczące 

ustalenia liczby N, sprawdzenia, czy są przypadki zmniejszenia sumy udziałów 

jednostkowych, weryfikacji oświadczeń raportowanych w systemie POL-on. Określana jest 

liczba slotów publikacyjnych przypadających na pracownika oraz udział punktowy w każdym 

slocie. 

 Prodziekan przekazała informację, że obecnie logowanie się do baz danych jest 

utrudnione, ponieważ wdrażane są nowe wersje systemów POL-on i PBN (POL-on 2.0 i PBN 

2.0). Poinformowała również, że będzie konieczność uzupełniania danych już 

zaraportowanych. Przypomniała o połączeniu baz PBN z ORCID. Zachęcała pracowników, 

którzy publikują, ale nie są zaliczani do liczby N do zakładania kont w systemie ORCID. 

 Dr S. Dudek-Mańkowska powiadomiła, że do systemu POL-on wprowadzane są dane 

pracowników zaliczanych do liczby N i doktorantów w szkole doktorskiej. 

Prodziekan podała terminy dotyczące ewaluacji, limitów publikacji i slotów. 

Przypomniała, że każdy pracownik zaliczony do liczby N będzie musiał uzupełnić co najmniej 

jeden slot za okres 2017-2018 według poprzednich zasad i - zgodnie z obecnie 

obowiązującymi zasadami - sloty za okres 2019-2020. Osoby, które nie wykazały publikacji, 

nie złożyły oświadczeń obniżają punktację danej dyscypliny. Dodała, że przy ewaluacji 

trzeba zwrócić szczególną uwagę na zadeklarowanie dorobku publikacyjnego osób, które 

złożyły oświadczenia przynależności do więcej niż jednej dyscypliny.  

Dr S. Dudek-Mańkowska przedstawiła przykłady obliczania slotów publikacyjnych i 

ich jakości. 

Poinformowała, że poza oceną dorobku naukowo-badawczego jest ocena efektów 

finansowych badań naukowych i prac rozwojowych – kwoty, które wpływają z tytułu realizacji 

projektów badawczych, usług badawczych i komercjalizacji wyników badań naukowych. 

Wpływy z projektu uwzględniane są w ocenie w ramach dyscyplin naukowych. Środki 

finansowe są przypisane kierownikowi projektu. W przypadku konsorcjum, udział środków 

finansowych przypisywanych do danej dyscypliny naukowej w danej jednostce jest określany 

przez lidera.  

Prodziekan zapewniła, że prześle przedstawioną prezentacje pracownikom Wydziału 

drogą mailową. 

 Prof. dr hab. M. Jędrusik przypomniał, że ocena efektów finansowych stanowi w 

przypadku nauk społecznych 10% całości oceny ewaluacyjnej. Trzecią część oceny, o 

wadze 20%, stanowi wpływ działalności naukowej na funkcjonowanie społeczeństwa i 

gospodarki. 

 

Ad 4. 



 

 Dr B. Kicińska przedstawiła informacje na temat realizacji projektu UMO „Mazowsze 

przez pryzmat lokalnych ojczyzn”. Projekt otrzymał finansowanie z NCBiR. Projekt zakładał 

przeprowadzenie zajęć dla uczniów szkół podstawowych województwa mazowieckiego. Ich 

celem było poznanie przez uczniów środowiska przyrodniczego ich regionu, powiązań 

między elementami środowiska przyrodniczego i relacji człowiek-środowisko.  

Do projektu z 47 zgłoszonych szkół zostały wybrane szkoły w: Gójsku, Grębkowie, 

Kopciach, Dębinkach, Łazach, Kurdwanowie i Nadbrzeżu. 

Realizacja projektu polegała na przeprowadzeniu warsztatów terenowych i 

seminariów podsumowujących indywidualnie dla każdej ze szkół biorących udział w 

projekcie. Warsztaty terenowe trwały każdorazowo około 10 godzin, do każdych warsztatów 

przygotowany został oddzielny przewodnik.  

W prowadzenie zajęć dla uczniów zaangażowani byli następujący pracownicy 

Wydziału: dr K. Duda-Gromada, mgr T. Grabowski, dr K. Greń, dr M. Furhmann, dr B. 

Kicińska, dr M. Korotaj-Kokoszczyńska, dr hab. A. Magnuszewski, prof. ucz., dr E. 

Malinowska, dr J. Suchożebrski, sekretarzami były dr P. Pokojska i dr K. Greń. W realizacji 

projektu bardzo pomocna była Sekcja Obsługi Projektów. 

Dr B. Kicińska dodała, że zostały zrealizowane wszystkie zadania merytoryczne 

założone w projekcie. Obecnie będą sporządzane sprawozdania dotyczące projektu. Dr B. 

Kicińska podkreśliła, że ze strony szkół biorących udział w projekcie, wpłynęło wiele  słów 

uznania. Wyraziła nadzieję, że w przyszłości będzie możliwe wykorzystanie doświadczeń 

zdobytych w tracie trwania projektu. 

Dr E. Malinowska dodała, że najlepsze zajęcia dydaktyczne w ramach projektu 

zostały przeprowadzone pod opieką nauczycieli, którzy są absolwentami WGSR. 

Dziekan wyraził uznanie dla projektu i zespołu go realizującego. 

 

Ad 5. 

 

 Prof. dr hab. M. Jędrusik przypomniał, że na posiedzeniu Rady Wydziału 22 

października 2019 r . miała miejsce dyskusja nad projektem uchwały dotyczącej zmian 

klimatu. W jej wyniku głosowanie nad uchwałą zostało odłożone na późniejszy termin.  

Dziekan poinformował, że wpłynęło kilka uwag na temat deklaracji dotyczącej zmian 

klimatu. Władze dziekańskie uznały za zasadne powołanie grupy roboczej, która przygotuje 

stanowisko Rady Wydziału w sprawie zmian klimatu. Dziekan do udziału w zespole zaprosił: 

prof. dr. hab. P. Wernera, dr hab. E. Żmudzką, prof. ucz, dr. hab. M. Dąbskiego, prof. dr. 

hab. M. Solarza, dr. hab. W. Dziemianowicza, prof. ucz. Zaproszone osoby wyraziły zgodę 

na uczestnictwo w pracach zespołu. 

 Dr hab. E. Żmudzka, prof. ucz. podała do wiadomości, że w najbliższych dniach 

będzie uczestniczyła w konferencji, w trakcie której zostanie wypracowane stanowisko 

klimatologów polskich m. in. w podmiotowej sprawie. Wyraziła nadzieję, że będzie ono 

pomocne w pracach nad deklaracją. 

 Dziekan zaproponował, aby zespół prowadził prace nad deklaracją do następnego 

posiedzenia Rady Wydziału. W grudniu efekt  prac zostanie zeprezentowany członkom Rady 

Wydziału. Wówczas  Rada Wydziału zajmie stanowisko wobec propozycji zespołu. 

 Członkowie Rady Wydziału zaakceptowali taki sposób procedowania przez 

aklamację. 

  

Ad 6. 



 

Dr M. Korotaj-Kokoszczyńska poinformowała, że zostało wykonane dostosowanie 

programu kształcenia przygotowującego do wykonywania zawodu nauczyciela do nowych 

wymagań ustawowych. Dokument opracowały dr hab. J. Angiel i dr A. Awramiuk-Godun.  

Istotną zmianą w nowych przepisach dotyczących kwalifikacji do zajmowania 

stanowiska nauczyciela geografii jest konieczność ukończenia przez kandydata studiów 

magisterskich na kierunku geografia. Część zajęć dotychczas prowadzonych w formie 

wykładów ma obecnie formę zajęć zintegrowanych z praktykami. Prodziekan dodała, że 

zmiany te zostały uwzględnione w opracowanym programie. Liczba godzin dydaktycznych w 

nowym programie została zwiększona o 90.  

Dr M. Korotaj-Kokoszczyńska poinformowała, że program ze zmianami wynikającymi 

z nowych przepisów ustawowych jest do wglądu. 

Prof. dr hab. M. Jędrusik zarządził jawne głosowanie nad uchwałą w sprawie 

przyjęcia nowego programu kształcenia przygotowującego do wykonywania zawodu 

nauczyciela.  

W zarządzonym przez Dziekana głosowaniu jawnym, w którym na 52 osoby 

uprawnione do głosowania uczestniczyło 35 osób, Rada Wydziału jednogłośnie (tak – 35, nie 

– 0, wstrzymuję się – 0) przyjęła uchwałę w sprawie przyjęcia nowego programu kształcenia 

przygotowującego do wykonywania zawodu nauczyciela 

(załącznik nr 1 - Uchwała nr 112/2019) 

 

Ad 6.1. 

 

 Dr M. Korotaj-Kokoszczyńska poinformowała, że zasady powołania rad 

dydaktycznych wynikają w większości z zapisów Statutu UW. Prodziekan przedstawiła 

przepisy, na mocy których określono część zasad. Zwróciła uwagę, że w przypadku WGSR, 

kandydatów do rady dydaktycznej zgłasza Kierownik Jednostki Dydaktycznej. Radę 

dydaktyczną wybiera Rada Wydziału. 

Poinformowała, że nie więcej niż połowa członków rady dydaktycznej, będących 

nauczycielami akademickimi, może być jednocześnie członkami rady naukowej dyscypliny. 

Gdy w jednostce dydaktycznej prowadzone są studia wielodyscyplinowe, w skład rady 

dydaktycznej mogą wchodzić przedstawiciele wszystkich dyscyplin. Prodziekan uznała, że 

zasadne będzie, aby w składzie rady dydaktycznej wchodzili przedstawiciele dyscypliny 

nauki o Ziemi i środowisku. 

 Dr M. Korotaj-Kokoszczyńska podała do wiadomości, że rada dydaktyczna będzie 

zajmowała się kwestiami programowymi oraz dotyczącymi oceny zajęć. Prodziekan 

zaproponowała, aby w radzie dydaktycznej znaleźli się przedstawiciele wszystkich 

specjalności studiów II stopnia realizowanych na Wydziale oraz przedstawiciel PEG. Radzie 

dydaktycznej z mocy ustawy przewodniczy kierownik jednostki dydaktycznej.  

 Prodziekan zapowiedziała, że w sprawie wyboru kandydatów będzie się konsultowała 

z przedstawicielami katedr. Zwróciła się z prośbą, aby dążyć do stworzenia sprawnie 

działającego zespołu. 

Dr M. Korotaj-Kokoszczyńska poinformowała, że na kolejnym posiedzeniu Rady 

Wydziału przedstawi kandydatury do rady dydaktycznej. Również wtedy rada dydaktyczna 

zostanie powołana. Prodziekan zwróciła się do przedstawicieli studentów i doktorantów o 

przekazanie ich kandydatur do rady dydaktycznej. Pełen skład rady będzie przedstawiony 

władzom rektorskim. 



Dr M. Korotaj-Kokoszczyńska przypomniała, że rada dydaktyczna, która zostanie 

powołana w grudniu br. będzie działała przez rok – do końca roku 2020. Na kolejną, 

czteroletnią kadencję zostanie wybrana nowa rada dydaktyczna. 

Prof. dr hab. M. Jędrusik zarządził jawne głosowanie nad uchwałą w sprawie trybu 

zgłaszania kandydatów do rady dydaktycznej. 

W zarządzonym przez Dziekana głosowaniu jawnym, w którym na 52 osoby 

uprawnione do głosowania uczestniczyło 37 osób, Rada Wydziału jednogłośnie (tak – 37, nie 

– 0, wstrzymuję się – 0) przyjęła uchwałę w sprawie trybu zgłaszania kandydatów do rady 

dydaktycznej. 

(załącznik nr 2 - Uchwała nr 113/2019)   

 

Ad 7. 

 

 Mgr J. Lechnio przedstawił informacje na temat działalności Mazowieckiego Ośrodka 

Geograficznego w Murzynowie w roku 2019. 

Ośrodek obsługuje zajęcia programowe i wydarzenia organizowane przez studentów 

WGSR. W okresie od kwietnia do października br. przyjęto w nim 185 studentów.  

W MOG prowadzone są także zajęcia dla uczniów. W bieżącym roku w ośrodku 

zrealizowano projekt finansowany przez NCBiR „Zobaczyć świat oczami geografa”, zielone 

szkoły, lekcje w MOG – łącznie w zajęciach tych uczestniczyło 1100 osób.  

Ponadto w MOG prowadzone są badania naukowe, odbywają się zajęcia w ramach 

współpracy z otoczeniem.  

Pracownicy ośrodka dbają o utrzymanie ośrodka (remonty, administrowanie), 

zapewniają funkcjonowanie potrzebnej infrastruktury (internet, sprzęt audiowizualny). W 

stacji funkcjonują przyrządy do pomiarów meteorologicznych (automatyczna stacja 

badawcza, pyłomierz, deszczomierz). 

Dziekan podziękował mgr. J. Lechnio za zaprezentowanie działalności MOG. 

Zapewnił, że władze wydziału dążą do poprawy jakości funkcjonowania ośrodka oraz 

poszerzania zakresu jego działalności.  

 

Ad 8. 

 

 Dr E. Malinowska przedstawiła informacje dotyczące wniosku w ramach FID 

„Koncepcja ecosystem services w kontekście aplikacyjnym w geografii i gospodarce 

przestrzennej”.  

Na wstępie przypomniała, że w Murzynowie od wielu lat organizowane są zajęcia 

wpisujące się w nurt fizjografii planistycznej, zajęcia nawiązujące do ocen środowiska 

przyrodniczego w celu wyznaczania kierunków zagospodarowania przestrzennego. Zajęcia 

te wymagają ocen jakościowych.  

Obecnie pojawił się projekt usług ekosystemowych W ich przypadku w ostatecznej 

ocenie konieczne są wskaźniki ilościowe. Do uzyskania danych ilościowych niezbędna jest 

aparatura pomiarowa. W ramach projektu planowany jest zakup sprzętu do pomiarów 

zanieczyszczeń pyłowych i gazowych, pomiaru wilgotności gruntu, miernik poziomu wód 

gruntowych, urządzenia do nawigacji GPS. Koszt projektu szacowany jest na około 250 000 

zł.  

 Rada Wydziału przyjęła informacje dotyczące projektu „Koncepcja ecosystem 

services w kontekście aplikacyjnym w geografii i gospodarce przestrzennej” do akceptującej 

wiadomości. 



 

Ad 9. 

 

Prof. dr hab. M. Jędrusik przekazał do widomości, że Centralna Komisja do spraw 

Stopni i Tytułów przekazała do procedowania na WGSR sprawy postępowań habilitacyjnych 

osób z innych jednostek geograficznych. 

Trzy z przekazanych postępowań dotyczą spraw dotychczas procedowanych na 

Uniwersytecie Mikołaja Kopernika w Toruniu.  

Dwie sprawy postępowań habilitacyjnych zostały przekazane z UMCS w Lublinie.  

Dziekan przypomniał, że nadanie stopnia doktora habilitowanego będzie odbywało 

się na posiedzeniu Rady Dyscypliny, która ukonstytuuje się 2 grudnia br. 

 

Ad 10. 

 

Prof. dr hab. M. Solarz zwrócił się do Rady Wydziału z prośbą o wyrażenie opinii 

dotyczącej przedłużenia zatrudnienia dr Doroty Giriat na WGSR w Katedrze Geografii 

Fizycznej na stanowisku adiunkta (w grupie pracowników dydaktycznych) na 1/2 etatu od 

1.03.2020 r. na czas nieokreślony.  

Prof. dr hab. M. Jędrusik zarządził tajne głosowanie nad uchwałą w sprawie 

wyrażenia opinii dotyczącej przedłużenia zatrudnienia dr D. Giriat. 

W zarządzonym przez Dziekana głosowaniu tajnym, w którym na 52 osoby 

uprawnione do głosowania uczestniczyło 37 osób, Rada Wydziału większością głosów (tak – 

35, nie – 0, wstrzymuję się – 2) wyraziła pozytywną opinię w sprawie dotyczącej 

przedłużenia zatrudnienia dr Doroty Giriat na WGSR w Katedrze Geografii Fizycznej na 

stanowisku adiunkta (w grupie pracowników dydaktycznych) na 1/2 etatu od 1.03.2020 r. na 

czas nieokreślony. 

(załącznik nr 3 - Uchwała nr 114/2019)   

 

 Ad 10.1. 

 

Prof. dr hab. M. Jędrusik poinformował, że w sprawie zatrudnienia dr A. Sosnowskiej, 

władze rektorskie odstąpiły od postępowania konkursowego i wyraziły zgodę na 

przeprowadzenie postępowania awansowego. 

Prof. dr hab. M. Solarz dodał, że zgodnie z obowiązującymi przepisami, Rada 

Wydziału w głosowaniu wyraża opinię dotyczącą powołania komisji ds. zatrudnienia na 

stanowisko adiunkta. Komisję powołuje Dziekan. Dziekan - zgodnie z Zarządzeniem nr 104 

Rektora UW - powołuje również opiniodawcę, który wspomaga prace Komisji.  

Prodziekan zwrócił się do Rady Wydziału z prośbą o wyrażenie opinii dotyczącej 

powołania komisji ds. zatrudnienia na stanowisko adiunkta w drodze postępowania 

awansowego oraz powołania jej przewodniczącego w sprawie zatrudnienia dr A. 

Sosnowskiej. 

Prof. dr hab. M. Solarz zaproponował następujący skład komisji: 

1. prof. dr hab. Wiaczesław Andrejczuk - przewodniczący,           
2. prof. dr hab. Jerzy Makowski, 
3. dr hab. Maciej Dąbski, 
4. dr hab. Andrzej Harasimiuk, 
5. prof. dr hab. Ewa Krogulec (Wydz. Geologii). 

 



W tajnym głosowaniu, w którym na 52 osoby uprawnione uczestniczyło 38 osób, 

Rada Wydziału wyraziła pozytywną opinię dotyczącą powołania komisji ds. zatrudnienia w 

proponowanym składzie.    

 

Ad 11. 

 

 Prof. dr hab. M. Jędrusik odczytał dwa uzupełnienia, które zostały zgłoszone do 

protokołu posiedzenia Rady Wydziału z 22.10.2019 r . : 

„W punkcie 2.1.  

Prof. dr hab. J. Matuszkiewicz zasugerował, aby powołać zespół, który zbierze uwagi 

i przedstawi Radzie Wydziału tekst deklaracji po wprowadzeniu poprawek.  

Dr hab. M. Dąbski zwrócił uwagę na to, że tekst deklaracji nie stanowi, że tylko 

człowiek jest odpowiedzialny za ocieplenie klimatu. 

W punkcie 9.  

 Prof. dr hab. J. Matuszkiewicz zaproponował, aby uchwała WGSR w sprawie 

deklaracji dotyczącej zmian klimatu wskazywała, że na Wydziale Geografii i Studiów 

Regionalnych jest centrum zainteresowania zagadnieniami zmian klimatycznych oraz aby 

deklaracja została uzupełniona o kwestie pominięte w uchwałach innych wydziałów. 

Dr hab. W. Dziemianowicz, prof. ucz. zgodził się z Przedmówcą, że pracownicy 

Wydziału Geografii i Studiów Regionalnych powinni sformułować własne przemyślane 

stanowisko, zgodne z osiągnięciami nauki. 

Dziekan poprosił o zgłaszanie inicjatyw w tej sprawie.” 

Prof. dr hab. M. Jędrusik zgłosił wniosek o przyjęcie protokołu posiedzenia Rady 

Wydziału w dniu 22.10.2019 r. z wniesionymi poprawkami. 

 W zarządzonym przez Dziekana głosowaniu jawnym, w którym na 52 osoby 

uprawnione uczestniczyło 41 osób, Rada Wydziału jednogłośnie (tak – 41; nie – 0; 

wstrzymuję się – 0) przyjęła protokół z wprowadzonymi poprawkami. 

Prof. dr hab. M. Jędrusik zamknął posiedzenie Rady Wydziału. 

 

 
 
SEKRETARZ            DZIEKAN 

 

 

(mgr Joanna Miętkiewska-Brynda)    (prof. dr hab. Maciej Jędrusik) 


